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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  måndag den 26 juni 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder  

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Per Börjel 

Christian Wagner 

  Rita Ilomäki  
   

Fredrik Ahlinder	  	   	   	  

  Kjell Sjöberg (inbjuden)  
    
 
Frånvarande: 	   Elisabet Thorén  

  Elizabeth Bushby 

    

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
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§3	   Information	  från	  Kjell	  Sjöberg	  om	  Hacksjöbanan	  
	   Kjell	  Sjöberg	  var	  inbjuden	  till	  kvällens	  styrelsemöte	  för	  att	  berätta	  om	  situationen	  på	  
	   Hacksjöbanan.	  Svenska	  Maskin	  AB	  har	  dumpat	  stora	  mängder	  schaktmassor	  (asfalt,	  	  
	   plast,	  metall,	  en	  båt	  mm)	  i	  jorden	  på	  Hacksjöns	  skjutbana.	  Miljöriskerna	  är	  uppenbara	  
	   då	  mark	  och	  vatten	  kan	  påverkas	  negativt.	  Att	  dumpa	  stora	  mängder	  avfall	  handlar	  om	  
	   enorma	  summor	  pengar.	  
	  
	   En	  person	  som	  tidigare	  arbetade	  på	  företaget	  har	  tagit	  kontakt	  med	  Kjell	  och	  är	  
	   beredd	  att	  vittna	  om	  det	  som	  har	  hänt.	  Styrelsens	  uppfattning	  är	  att	  detta	  i	  första	  
	   hand	  är	  en	  fråga	  för	  polisen.	  	  
	  
§4	   Delningsfrågan	  
	   Den	  30	  maj	  avslog	  regeringen	  TUPs	  överklagan	  av	  Kammarkollegiets	  beslut.	  Med	  
	   anledning	  av	  detta	  träffades	  Carl,	  Anders,	  Camilla,	  Elisabet	  och	  Per	  för	  att	  snabbt	  
	   skriva	  ihop	  en	  reaktion	  på	  regeringens	  avslag.	  Mötet	  bestämdes	  med	  kort	  varsel.	  
	   Några	  av	  huvudpunkterna	  var	  följande:	  	  

• Kammarkollegiet	  och	  regeringen	  har	  inte	  fattat	  ett	  självständigt	  beslut	  utan	  
endast	  hänvisat	  till	  Botkyrkas	  negativa	  inställning	  till	  Tullinge	  som	  egen	  
kommun.	  

• TUP	  kommer	  att	  fortsätta	  att	  driva	  de	  frågor	  som	  kan	  förbättra	  Tullinge.	  TUPs	  
långsiktiga	  mål	  kommer	  dock	  fortsatt	  att	  vara	  Tullinge	  egen	  kommun.	  	  

• Efter	  valet	  2018	  kommer	  det	  politiska	  läget,	  på	  både	  riks-‐	  och	  kommunnivå	  
vara	  förändrat	  och	  det	  kan	  förbättra	  möjligheterna	  för	  vår	  fråga.	  

• Ett	  steg	  på	  vägen	  till	  en	  egen	  kommun	  och	  ökat	  självstyre,	  är	  att	  inrätta	  
kommundelsnämnder	  i	  Botkyrkas	  fem	  kommundelar,	  vilket	  vi	  nu	  kommer	  att	  
driva	  i	  valrörelsen	  inför	  valet	  2018	  (förslag	  på	  en	  motion	  om	  detta	  kommer	  att	  
skickas	  ut	  till	  styrelsen).	  	  

	  
	   En	  annan	  intressant	  väg	  som	  diskuterades	  är	  möjligheten	  att	  överklaga	  på	  EU-‐nivå.	  	  
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  berättar	  om	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Några	  av	  de	  ärenden	  som	  TUP	  agerade	  på	  
	   vid	  senaste	  KF	  är	  följande:	  	  	  

• Tilläggsanslag	  för	  finansiering	  av	  nya	  tjänster	  för	  att	  förstärka	  arbetet	  med	  
unga	  kriminella.	  TUP	  biföll	  en	  satsning	  på	  att	  förstärka	  arbetet	  med	  polisen	  
och	  andra	  viktiga	  aktörer	  i	  dessa	  frågor.	  

• Svar	  på	  medborgarförslag:	  Gör	  webbsändningarna	  från	  kommunfullmäktige	  
mer	  tillgängliga.	  TUP	  argumenterade	  för	  att	  kommunen	  måste	  säkerställa	  en	  
fungerande	  lösning.	  Ur	  ett	  demokratiperspektiv	  är	  det	  viktigt	  att	  kunna	  se	  och	  
höra	  vad	  som	  sades	  några	  år	  tillbaka.	  Det	  är	  inte	  minst	  betydelsefullt	  för	  
väljare	  som	  vill	  följa	  upp	  vallöften	  eller	  för	  politiker	  som	  vill	  ta	  reda	  på	  vad	  som	  
sagts	  i	  tidigare	  debatter.	  	  

• TUP	  biföll	  den	  egna	  motionen	  om	  att	  tillgängliggöra	  Elgentorp	  för	  
allmänheten.	  Beslutades	  att	  Carl	  ska	  ta	  fram	  det	  hyresavtal	  som	  PRO	  har	  med	  
Botkyrka	  kommun.	  	  

	  
	   Den	  30	  juni	  kommer	  Carl,	  Dick	  Bergman,	  Thomas	  Karlsson	  och	  Sture	  Nordberg	  att	  göra	  
	   ett	  studiebesök	  vid	  SRVs	  återvinningsanläggning	  i	  Gladö	  Kvarn.	  De	  kommer	  att	  få	  träffa	  
	   SRVs	  affärsområdeschef,	  Peder	  Doverborg,	  som	  informerar	  om	  företaget	  och	  aktuella	  
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	   frågor	  samt	  arbetet	  med	  nya	  avfallsplanen.	  Det	  blir	  en	  guidad	  rundtur	  på	  anläggningen	  
	   och	  en	  överblick	  av	  avfallshanteringen.	  
	  
	   Vid	  föregående	  styrelsemöte	  beslutades	  att	  TUP	  ska	  sätta	  upp	  en	  tavla	  på	  Tullinge	  
	   pendeltågsstation	  med	  foton	  och	  illustrationer	  av	  intressanta	  platser	  i	  Tullinge.	  Carl	  
	   och	  Anders	  har	  fått	  ett	  antal	  lämpliga	  bilder	  från	  Lars-‐Gösta	  Almgren.	  	  
	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan.	  
	   Vid	  senaste	  styrelsemötet	  beslutades	  att	  tydligare	  märka	  upp	  Tullingekommun.se	  som	  
	   en	  tänkt	  hemsida	  för	  en	  framtida	  Tullinge	  kommun.	  Tullingekommun.se	  har	  därför	  fått	  
	   ett	  nytt	  autosvar	  enligt	  följande:	  	  
	   	  
	   ”Hej,	  
	   Tullingepartiet	  vars	  mål	  är	  att	  bilda	  Tullinge	  egen	  kommun,	  skapade	  
	   sidan	  tullingekommun.se	  inför	  den	  folkomröstning	  om	  kommundelning	  som	  hölls	  2014.	  
	   I	  Tullinge	  röstade	  2	  av	  3	  JA	  till	  egen	  kommun,	  men	  Botkyrka	  vill	  inte	  att	  Tullinge	  bryter	  
	   sig	  loss	  för	  att	  bilda	  en	  egen	  kommun.	  Så	  tyvärr	  måste	  vi	  be	  dig	  vända	  dig	  
	   till	  Botkyrka.se	  med	  dina	  frågor.	  
	   Mvh	  
	   Tullingepartiet”	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
	   Anders	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  TUP	  har	  bland	  annat	  fått	  publicitet	  genom	  
	   Anders	  uttalanden	  om	  regeringens	  avslag	  på	  överklagan.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
	   Louise	  rapporterade	  om	  ekonomin.	  Till	  detta	  styrelsemöte	  presenterades	  en	  mer	  
	   specificerad	  ekonomisk	  rapport	  inklusive	  Skansentåget,	  konferensen	  på	  Lida	  och	  den	  
	   nya	  hemsidan	  m.m.	  	  
	  
	   Alla	  partier	  som	  mottagit	  partistöd	  ska	  inkomma	  med	  en	  redovisningsrapport	  och	  en	  
	   granskningsrapport	  till	  fullmäktige	  senast	  den	  30	  juni	  året	  efter	  att	  partistödet	  betalats	  
	   ut.	  Syftet	  är	  att	  redovisa	  på	  vilket	  sätt	  partistödet	  disponerats	  för	  att	  uppnå	  syftet	  med	  
	   partistödet.	  Carl	  har	  sammanställt	  en	  redovisningsrapport	  i	  enlighet	  med	  
	   resultatrapporten	  från	  årsmötet.	  	  
	  
	   TUPs	  revisor,	  Klas	  Bovin,	  har	  granskat	  TUPs	  redovisningsrapport	  och	  säkerställt	  
	   att	  redovisningen	  ger	  en	  rättvisande	  bild	  av	  hur	  TUP	  har	  använt	  partistödet	  genom	  att	  
	   skriftligen	  redogöra	  för	  sin	  bedömning.	  
	   	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  ska	  ansöka	  om	  att	  öppna	  ett	  business	  card	  hos	  Handelsbanken	  så	  
	   att	  TUP	  kan	  annonsera	  på	  Facebook.	  Enligt	  stadgarna	  har	  Camilla	  i	  egenskap	  av	  
	   ordförande	  rätt	  att	  underteckna	  ansökan.	  Det	  uppstår	  ingen	  extra	  kostnad	  eftersom	  vi	  
	   redan	  betalar	  för	  ett	  företagspaket.	  För	  att	  kunna	  använda	  kortet	  behöver	  det	  alltid	  
	   finnas	  pengar	  insatta.	  Beslutades	  därför	  att	  sätta	  in	  5	  000	  kr	  på	  kortet.	  	  
	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
	   Ingen	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
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§7	  	   Kyrkovalet	  
	   Under	  juni-‐juli	  kommer	  övervägande	  delen	  av	  de	  valsedlar	  som	  nomineringsgrupperna	  
	   beställt	  att	  tryckas	  och	  levereras.	  	  
	  
	   TUPs	  valsedel	  ser	  ut	  på	  följande	  sätt:	  
	   Anders	  Thorén,	  70	  år,	  Gruppledare	  	  
	   Camilla	  Jägemalm,	  50	  år,	  Ordförande	  TUP	  	  
	   Carl	  Widercrantz,	  30	  år,	  Politisk	  sekreterare	  TUP	  	  
	   Rita	  Ilomäki,	  64	  år,	  Pensionär	  	  
	   Jan-‐Eric	  Conradsson,	  67	  år,	  Busschaufför	  	  
	   Margareta	  Zethraeus,	  75	  år,	  Pensionär	  	  
	   Bo	  Carlsson,	  82	  år,	  Pensionär	  	  
	   Karin	  Nakamura	  Lindholm,	  48	  år,	  Lärare	  	  
	   Dag	  Asplund,	  64	  år,	  Pensionär	  	  
	   Anna-‐Marie	  Carlsson,	  75	  år,	  Pensionär	  	  
	   Klas	  Bovin,	  75	  år,	  Pensionär	  	  
	   Berit	  Skyllerberg,	  77	  år,	  Pensionär	  	  
	  
§8	   Kommande	  evenemang	  
	   Carl	  har	  ännu	  inte	  fått	  svar	  från	  Roger	  Adolfsson,	  som	  hyr	  ut	  Skansentåget,	  gällande	  
	   den	  26	  augusti.	  Nya	  påstötningar	  ska	  göras.	  	  
	  
	   Carl	  har	  bokat	  Lida	  den	  14	  oktober	  för	  en	  utbildning/inspirationsdag	  (heldag)
	   för	  alla	  förtroendevalda	  inom	  TUP.	  
	  
§9	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   	  Fredrik	  Ahlinder	  berättade	  om	  Aleris	  som	  satt	  in	  åtgärder	  med	  anledning	  av
	   	  skandalen	  på	  äldreboendet	  vid	  Riksten	  .	  	  
	  
	   Per	  tog	  upp	  frågan	  om	  hur	  TUP	  ska	  ställa	  sig	  till	  SD	  om	  de	  ökar	  sitt	  stöd	  vid	  nästa	  val?	  
	   Styrelsen	  får	  fundera	  på	  den	  frågan	  över	  sommaren.	  	  
	  
§10	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  
	   Nästa	  möte	  beslutades	  till	  måndag	  28	  augusti,	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
	   Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  	  

	  
	  
	  
Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm  


